
VERKSAMHETSBERÄTTELSE för år 2024 

Styrelsen för Ryda Bygdegårdsförening får efter avslutat verksamhetsår avge följande berättelse: 

Styrelsen har haft följande sammansättning: 

Maria Joelsson ordförande  
Bo Thåqvist   vice ordförande 
Inger Emanuelsson kassör 
Tony Eriksson  sekreterare 
Ingrid Ahlstedt  ordinarie ledamot 
Ragnhild Almqvist ordinarie ledamot 
Carina Naess  ordinarie ledamot 
Stig Åkesson   suppleant 
Rolf-Åke Carlsson suppleant 
Eva Wilhelmsson  suppleant 
 
 

Medlemmar  Föreningen har för det gångna året haft 117 betalande medlemmar 

Bygdegårdslotteriet Lotter har sålts för 9000:- 

Uthyrning Bygdegården har haft 34 externa bokningar  

Café  Under året har föreningen haft 25 st onsdags-café-träffar. 

Övriga aktiviteter Vi arrangerade en teambuildningskväll för styrelsen och vaktmästarna,  
3 st krisberedskapsträffar samt en höstmässa.         
Sedvanligt midsommarfirande kunde även i år genomföras med ett 
större antal besökare och ett lyckat ekonomiskt resultat.                          
Vi har hedrat Stig Åkesson i samband med hans frånfälle 

  

Styrelsemöten Styrelsen haft 5 protokollförda möten 

Årsmötet   hölls den 7 mars 

Distrikts-stämman Ragnhild, Maria och Ingrid deltog på distriktsstämman 6/4 i Grolanda 

Bidrag/stöd  Vi har ansökt och fått beviljat  upprustningsstöd från Boverket och Vara 
kommun för 4 fönster och akustiktak samt bidrag för hjärtstartare från 
Sparbanks-stiftelsen 

Reparationer/underhåll  som gjorts under året har bestått av: tvätt och målning av ytterdörrar 
samt räcke vid entren,  räcke vid nödutgång lagats, bytt till 3-glasfönster 
i kök och lilla salen, akustik tak i konferensrummet monterat, 
hjärtstartare inköpt och uppsatt, nya kylskåp, ny vattenkran i kök.  
Åsknedslag förorsakade viss reparation av elektronik på värmepump. 
Varmvattenberedarna är numera omkopplingsbara. Innebär att 1 
beredare är alltid igång, de andra 2 kopplas på vid behov. 
Energideklaration är utförd och godkänd av Boverket 

 

 



 

 

 

 

 

Liksom tidigare verksamhetsår har bygdegårdsföreningen, tillsammans med Ryda sk och Arentorp-
Helås fotbollsklubb delat på gemensamma kostnader, såsom renhållning, slamsugning, försäkring, 
värmekostnad samt bredbandsanslutning.  

Vi har även deltagit i ett antal förenings-gemensamma möten med ovan nämnda föreningar. 

Beträffande föreningens ekonomiska ställning hänvisas till revisorernas berättelse samt balans-, 
vinst- och resultaträkning 

 

  Ryda 2025-02-20 

 

…………………………………………….             ………………………………………….. ……………………………………….. 
Maria Joelsson, ordförande               Bo Thåqvist vice ordförande                 Tony Eriksson, sekreterare 

 

……………………………………………          ………………………………………………            ………………………………………….. 
Inger Emanuelsson, kassör                       Carina Naess  ledamot  Ingrid Ahlstedt, ledamot 

 

…………………………………………………….                …………………………………………………………..         ………………………………………………………. 

Ragnhild Almqvist, ledamot                          Stig Åkesson, suppleant                              Eva Wilhelmsson, suppleant 

 

 

………………………………………………….. 

Rolf-Åke Carlsson, suppleant 

 

  


